



敬啟者：本園現有下列 11 月份通告通知家長，請家長留意並按時跟進。

- (一) 11 月份之學費，家長請於十號前親臨校務處或放入學生通告袋內繳交。校車生可放進每月派發之收費袋內，連同校車費一併繳交。
- (二) 11 月份將舉行「愛德喜」學生德育活動，內容透過分享品格故事，建立學生良好的品格。

協辦機構：	香港明愛學校社會工作服務		
負責導師：	駐園社工—曾曉晴姑娘		
活動日期：	5/11/2021	19/11/2021	26/11/2021
活動班級：	K3	K1	K2
備註：	活動將安排於課堂內進行，故是日上下課照常。		

- (三) 11 月 2、9、16 及 30 日(星期二)為 K3「好德小孩計劃」活動小組，活動將安排於課堂內進行，故是日上下課照常。
- (四) 11 月 11 日(星期四)為 K1—K3 滴露防感染衛生互動講座。
- (五) 11 月 12 日(星期五)上午 9：15—11：15 舉行「玩具珍、識、玩」K2 及 K3 家長講座，凡報名參加之家長，請依時出席。  
\*尚餘少量名額，有興趣之家長可與校務處查詢
- (六) 11 月 19 日(星期五)舉行上學期第一次(十、十一月份)生日會，請穿著整潔便服回校，並必須攜帶小背囊、清水及手帕回校，是日上午班及全日班返、放學時間照常。如(10 月、11 月份生日之小朋友需要參加拍攝生日照片)，請填妥回條交予班主任彙收。
- (七) 11 月 22 日(星期一)為 2022 年度小一入學「自行分配學位」取錄名單公布日，請 K3 學生家長留意。若子女獲被取錄，請於 11 月 24 至 25 日辦理註冊手續。
- (八) 11 月 25 日(星期四)上午 9：15—11：15 舉行「提升孩子的執行功能：如何令孩子專心多一點、有條理一點?」家長講座，歡迎各家長報名參加。
- (九) 本園參與香港脊科基金全港挺直護脊校園計劃，透過計劃活動提升兒童脊骨護理及健康關注，更讓學生培養良好的護脊習慣。

備註：1.倘遇三號颱風訊號、黑色或紅色暴雨訊號，所有活動將取消或順延舉行。

此 致  
貴 家 長 台 鑒



## Notice concerning November

29/10/2021

- 1) Whole day class students need to pay the school fee (November) before 10<sup>th</sup> of the month, you can come to school office to pay or put inside the notice bag. For students who take the school bus, it can also put the school bus bag inside the notice bag.
- 2) Student character education activities will be held in November. The content is to let students learn good character through stories.

Organization	Hong Kong Caritas Social Work Services		
Tutor	School social worker—Ms. Priscilla Tsang		
Activity Date	5 <sup>th</sup> November,2021	19 <sup>th</sup> November ,2021	26 <sup>th</sup> November,2021
Class	K3	K1	K2
Remarks	Activities are arranged during school time.		

- 3) Good Character Show Program for K3 students will be held on 2<sup>nd</sup>, 9<sup>th</sup>,16<sup>th</sup> and 30<sup>th</sup> November, 2021 (Tuesday). Activities are arranged during school time.
- 4) Dettol Prevention and Hygiene Talk for K1 to K3 students will be held on 11<sup>th</sup> November, 2021 (Thursday).
- 5) It is to inform you the birthday party (October ,November) will be held on 19<sup>th</sup> November,2021 (Friday). Students can have their casual wear on and reminded to bring clear water and towel. School bag shall not be brought.  
Venue: main campus  
Remarks: Birthday students want to purchase a birthday picture, please give the reply slip to the class teacher. (The remaining shall be subsidized by the school.)
- 6) Release of results of allocation of discretionary places by school for K3 students will be held on 22<sup>nd</sup> November, 2021 (Monday). If you are admitted, please go through the registration procedures held on 24<sup>th</sup> November, 2021 (Wednesday)and 25<sup>th</sup> November, 2021 (Thursday).
- 7) Children Chiropractic Foundation sponsored the Straighten Up School Scheme. Let students to raise the awareness of the importance of a healthy spine and empower students in better spinal habits.

\*If Red rainstorm, Black rainstorm or typhoon signal no.3 have been hoisted by the Hong Kong Observatory, the activity shall be deferred.